
Als SGP willen we graag de bedrijventerreinstrategie agenderen. Vooralsnog wordt er vanuit de regio 
in de indicatieve verdeelsleutel 1-2ha bedrijventerrein toegewezen aan Woudenberg tot 2030. Wat 
ons betreft is dat echt fors te weinig voor onze ondernemers.

Wij willen graag met de Raad en het college in gesprek over de gewenste omvang van toevoeging van 
bedrijventerreinen, de urgentie daarvan en op welke wijze we het college kunnen ondersteunen in 
de ambitie in de aanloop naar de definitieve verdeelsleutel van bedrijventerreinen.


